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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 20/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 12 de març del 2015 
Horari: 19 h a 20.30 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Puiggener 
 
 
Assistents 
 
Cristina Moreno Ramos, presidenta 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Jordi Torguet Colet, vocal de l’AV de la Creu Alta  
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
M. Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Jordi García Juan, responsable de Clients del grup CASSA 
Loida Martínez Mondejar, tècnica de la Oficina Municipal d’Informació al Consumidor 
Maria Muñoz Martínez, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Manel Pizarro García, vocal de CIU 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Francisco Navarro Sánchez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
José Alberto García Quintana, representant del PP (5%) 
 
 
Excusen la seva absència: 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
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Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Vulnerabilitat econòmica i Aigües de Sabadell. 
3. La factura de la llum, preguntes més freqüents. 
4. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades. 
5. Balanç del Consell durant el mandat 2011-2015. 
6. Informació sobre els consells sectorials. 
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió amb 
caràcter informatiu. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
La Sra. Cristina Moreno, presidenta del Consell de Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, encara que no hi ha quòrum, pregunta als vocals si volen fer 
alguna esmena a l’acta del mes de gener. 
 
Pren la paraula la Sra. M. Lluïsa Miret: vol comentar que al tercer punt de l’ordre del dia, 
l’aprovació de la proposta d’atorgament a la Medalla d’Honor de Sabadell, vol que consti 
el següent comentari que va fer: “Considera que no es necessari donar les deu 
Medalles d’Honor cada any, si no hi ha mereixedors”. 
 
 

2. Vulnerabilitat econòmica i Aigües de Sabadell 
 
Pren la paraula el sr. Jordi Garcia i procedeix a explicar, amb el suport de díptics i 
informació que prèviament han repartit als assistents, com es realitza la facturació dels 
consum d’aigua, els trams que hi ha, les bonificacions a les que els consumidors es 
poden acollir i com ho han de fer. Informa també que a la companyia CASSA són molt 
conscients que hi ha moltes famílies que actualment passen per un difícil moment 
econòmic, i vol destacar mai tallen l’aigua a ningú per aquest motiu sempre que ells 
siguin coneixedors d’aquesta circumstància: en aquests casos fan la derivació 
corresponent al departament de serveis socials perquè les famílies afectades puguin 
tramitar i rebre ajuts. 
 
Continua explicant que s’està estudiant posar quatre punts de servei de la companyia a 
la ciutat de Sabadell, per facilitar als ciutadans les gestions que necessitin fer. 
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3. La factura de la llum, preguntes més freqüents 
 

La Sra. Loida Martínez inicia la seva exposició informant que actualment, amb el nou 
RD 216/2014  que acota com s’ha de fer la factura, aquesta és més fàcil d’entendre. Hi 
ha  tres opcions de tarifa que els consumidors poden escollir: 
 
PVPC – Preu Voluntari Petit Consumidor:  abans es deia TUR – (Tarifa Último Recurso) 
i fins el mes d’abril s’aplicava a 9 milions de llars:  
 

- Es calcula el preu diàriament segons els preus per hora de l’energia en el 
mercat i l’aplicació del perfil d’un consumidor mitjà.  

- Considera preu d’energia el que resulta del mercat de producció i no 
comporta sobrecost per assegurar el preu.   

- Al contracte no hi ha lletra menuda (les condicions estan regulades i 
acotades) 

- Llibertat per canviar de comercialitzador (i sempre es pot tornar al PVPC) 
- S’aplica per defecte al petit consumidor 

 
Preu fix en el mercat regulat: 
 

- S’estableix prèviament i és fix durant dotze mesos, i a final d’any es 
regularitza segons consum real. 

- Amb aquesta alternativa saps quin preu has de pagar 
- Les variacions en l’import de la factura només depenen del nivell de 

consum. 
- Aquesta alternativa surt més cara. 
- Si et vols donar de baixa abans que no s’acabi l’any has de pagar una 

penalització. 
 

Ofertes de lliure mercat:  
 

- Acostumen a tenir preus més competitius que el preu fix. 
- Preus sabuts per endavant durant un any. 
- Pot haver compromís de permanència o penalitzacions. 
- Si es contracten serveis addicionals, es poden obtenir descomptes 

importants. 
 

A continuació la Sra. Loida Martínez procedeix a explicar la informació que hi ha a les 
factures de la llum. 
 
Destaca que les factures de qualsevol companyia han de ser iguals ja que està establert 
per decret, i és obligatori posar el que s’està consumint.  Es comenten i aclareixen 
també diferents aspectes sobre el contingut de les factures, la potència elèctrica 
necessària a les llars, com es pot fer el canvi de potència, i recomana donar la lectura 
real per evitar sorpreses. 

 
La Sra. Martínez indica la pàgina web de la “Comisión nacional de mercados y 
competencia” www.cnmc.es, on poden trobar més informació. 
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Un cop acabada la intervenció s’obre un torn de paraules. La Sra. M. Lluïsa Miret vol 
saber quins avantatges hi ha amb la tarifa del “precio fijo” La Sra. Loida Martínez 
comenta que pagar el mateix cada mes va molt bé, no tenim sorpreses, però s’ha de 
tenir en compte que a final d’any es fa la regularització. 

 
 
4. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades 
 

Pren la paraula el sr. Pere Güell i explica la moció que es va aprovar el passat 13 de 
gener al Ple de l’Ajuntament referent a les obres perllongades en el temps que afectin 
tant a ciutadans com a comerciants. Segons els acords que es van prendre, s’elaborarà 
un protocol d’actuació amb la finalitat que comerç i veïns estiguin informats de l’evolució 
de les obres  
 
 

5. Balanç del Consell durant el mandat 2011-2015 
 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno per fer una avaluació d’aspectes que s’han 
treballat durant aquest temps. 
 
La Sra. Moreno inicia l’explicació, amb el suport d’una projecció, recordant les 
actuacions a l’espai públic que s’han fet en el darrer any al barri de Can Puiggener i al 
barri de La Creu Alta. Les inversions com la gespa artificial del camp de futbol del Llano 
o les actuacions del pla integral com la Taula d’infància, adolescència i joventut o el 
programa de suport a les comunitats de veïns. Sabadell és una ciutat de valors: Equitat, 
Respecte, Esforç, Amor, Optimisme, Confiança, Austeritat, Llibertat, Responsabilitat i 
Hospitalitat. Intentem aplicar aquests valors al treball del dia a dia. 
 
Per últim, la Sra. Cristina Moreno vol comentar que ha estat una experiència molt 
gratificant presidir el consell de districte. 
 
 

6. Informació sobre els consell sectorials 
 
No hi ha informació. 

 
 
7. Comunicacions 

 
No hi ha comunicacions. 

 
 
8. Torn obert de paraules 

 
No hi ha intervencions. 

 
En no haver-hi més intervencions, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari 
delegat, estenc aquesta acta. 


